
Zápis setkání koordinační rady programu Cooperatio Mathematics 
dne 20. října 2022, 12:30, seminární místnost KNM

Přítomni: V. Dolejší, J. Antoch, L. Barto, M. Bulíček, S. Hencl, V. Kala, O. Kalenda, B.  Maslowski,
J. Rataj, P. Tichý, R. Honzík (FF UK)
Hosté: M. Rokyta (děkan MFF UK)
Omluveni: 

Hlavní body diskuse se závěry
1. Juniorního postdok Marco Fraccaroli se vzdal místa, bude osloven další kandidát.
2. Rada Cooperatia probírala vhodné kandidáty do panelů GAČR, kteří působí v zahraničí. Na

základě  předběžné  emailové  diskuse  došlo  k  sestavení  pořadí  kandidátů  v  oblasti  pure
mathematics a applied mathematics a tyto kandidáti budou oslovováni.

3. Rada Cooperatia diskutovala otázku rozvoje sekce, zejména následující otázky
 Chceme rozvíjet především stávající oblasti nebo i nějaké nové?
 Které nové oblasti by bylo vhodné otevřít?
 Jak funguje spolupráce napříč pracovišti? 
 Není  současný  systém hodnocení  pracovišť  (a  následný  tok  financí)  překážkou  této

spolupráce?  
      Probíhala téměř hodinová diskuze ke se probíraly různé aspekty personální politiky, které
zahrnovaly  i  otázky  pedagogických  povinností  (pokrytí  výuky,  vedení  bakalářských  a
diplomových  prací)  a  otázky  finanční.   Diskuze  skončila  bez  konkrétních  závěrů,  nicméně
hlavní představy jsou následující:
 Za zvážení  stojí  posílení  role  centra  (vedení  sekce)  na  úkor  role  pracovišť  -  to  ovšem

znamená diskusi s KMS.
 Bylo by vhodné mít lepší představu o vědeckých oblastech rozvíjených na sekci.  Např.

Algebraické  kolokvium  částečně  plní  tuto  roli.  Stejně  tak  by  bylo  vhodné  obnovit
“předcovidové” představování nových pracovníků.

Zapsal V. Dolejší


